
From: Simona S <simsol86@gmail.com> 
Sent: 10. september 2022 23:40 
To: Postmottak Froland 
Subject: Industriplanene på Bøylestad  
 

Hei!  

 

Nei, vi vil ikke ha et stort industrifelt her på Bøylestad!  

Det er mange som liker å leve sentralt og urbant: blant mange bygg og stor trafikk. 

Menneskene, som bor på Bøylestad/Bøylefoss har valgt dette fjerne og rolige stedet for å leve 

i naturen, selv om man er lengre vekk fra Froland sentrum, jobben, skolen, aktiviteter og alt 

som skjer. Man er inneforstått at man må ofre mye tid på kjøring av barna til aktivitetene, 

deres venner o.l.  

Men nå risikerer vi å miste våre fredelige naturomgivelser og, i tillegg til det, veien til Froland 

sentrum blir mye mer trafikkert. Når våre barn er store nok og villige nok til å sykle fram og 

tilbake til Froland sentrum for å treffe vennene sine, vil da Froland kommune gjøre den så 

traffikert at vi ikke kan sende våre barn ut på den svingete, smale veien. Det blir rett og slett 

for farlig...  

 

P.S. Hvis det er mange som tror at mange folk skal flytte til Froland på grunn av dette, så er 

det nærliggende å tro at folk fra nabo kommuner vil kjøre i stedet for å flytte, siden avstanden 

til Froland er så kort.  

 

Mvh. Simona Solheim  

 

 

 

Sendt fra telefonen min 


